
Referat fra møde på Guldrengallé og Liljeallé mandag den 15. januar 2018 kl. 11.30 –                 

18-001482 

Sikkerhed er et vigtigt emne.  

De røde stier holder RKSK, de blå holder grundejerne 

Stierne er i meget dårlig stand. De nuværende stier med fliser, er der mange med knækkede fliser. 

Det er loven, der beskriver ”tilgrænsende” 

Det vil være en vurdering i hver enkel tilfælde, om tilgrænsende også er 10 m. dvs hvis en sti ligger på 

kommunal real 

De blå stier bliver brugt på tværs mellem kvarterene 

Der er delte meninger om stien parallel med Kongevejen – bliver den brugt eller ikke brugt. Den er pt 

rød 

Udstykningen blev lavet med mange stier og ingen fortov 

Tværstien den røde mellem Liljeallé og Guldregneallé bliver ikke brugt. Nedlæg den 

Stien parallelt med Kongevejen – der mangles lys fra Violvej til Liljeallé 

Stien ved boligforeningerne bliver ikke brugt. Stien forlængelse af Liljeallé bliver brugt 


